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Krize na obraně. Černochová fušovala do práce
Řehkovi. Chtěl skončit

parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Krize-na-obrane-Cernochova-fusovala-do-prace-Rehkovi-Chtel-skoncit-736452

Jan Jakob (poslanec Středočeský kraj) vložil nový článek Vaše
politika rozpočtové zkázy, tak tu tady musíme řešit za vás

19.05.2023 18:01 | Kauza

Spolupráce mezi náčelníkem Generálního štábu Armády ČR
Karlem Řehkou a ministryní obrany Janou Černochovou (ODS)
drhne a vše dospělo do bodu, kdy chtěl Řehka předminulý
čtvrtek podat svou rezignaci, informují Novinky.cz s odvoláním
na několik zdrojů z vojenského a politického prostředí.
Rezignaci měl dle informací serveru Řehkovi následně
rozmlouvat premiér Petr Fiala (ODS).

Sdílej

Foto: Hana Brožková 
Popisek: Jmenování brigádního generála Ing. Karla Řehky, ředitele sekce logistiky

Ministerstva obrany, do hodnosti generálmajora

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Krize-na-obrane-Cernochova-fusovala-do-prace-Rehkovi-Chtel-skoncit-736452
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/profil.aspx?id=136872
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/clanek.aspx?id=129746
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Server Novinky.cz s odvolání na své zdroje z vojenského i
politického prostředí tvrdí, že spolupráce mezi ministryní obrany
Janou Černochovou (ODS) a náčelníkem Generálního štábu
Armády ČR Karlem Řehkou naráží na neshody už delší dobu a
problémy se týkají výtek ohledně kompetencí či nespokojenosti s
řízením resortu obrany.

Vše mělo dle Novinek dojít do bodu, kdy se Řehka rozhodl
rezignovat a svou rezignaci podle serveru následně předložit
premiéru Fialovi na společné schůzce předminulý čtvrtek. Fiala měl
tuto rezignaci na setkání odmítnout a Řehkovi jeho záměr rozmluvit.
Že k události došlo, Řehka nevyvrátil a Novinkám.cz sdělil akorát to,
že „interní záležitosti Armády ČR ani resortu nekomentuje a nebude
komentovat“.

Mgr. Jana Černochová

ODS

https://www.novinky.cz/clanek/domaci-sef-armady-rehka-chtel-rezignovat-fiala-to-neprijal-40432133?fbclid=IwAR1_5MgMGY5DiNyVYJBl5WC7wmqDntzy36-Qjb6GKOhfsiykIVgO3zwMdx4
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/profil.aspx?id=1952
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/profil.aspx?id=1952
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ministryně obrany

Deník N a týdeník Respekt na základě rozhovorů s lidmi z armády,
Ministerstva obrany a vlády potvrzují, že ke sporům mezi Řehkou a
Černochovou mělo i dle jejich informací dojít. Náčelníkovi
generálního štábu dle Deníku N a Respektu vadilo, že měla
Černochová „překračovat své kompetence a zasahovat do jeho
pravomocí“.

Řehka se stal náčelníkem generálního štábu armády v červenci
loňského roku poté, co do této funkce přešel z pozice ředitele
Národního úřadu pro kybernetickou a informační bezpečnost
(NÚKIB). Část opozice měla tehdy k Řehkovu jmenování výhrady.
Podle některých poslanců z ANO či SPD byla volba nesystémová
kvůli přerušení Řehkova služebního poměru v době vedení NÚKIB
a šlo o porušení kariérního řádu. Poslanci vládní ODS tehdy naopak
přivítali, že do velení přichází zástupce mladší generace.

Psali jsme:

Mají lidé hnát vládu klackem? Poslanec Vích jmenuje, koho
přednostně

Mobilizace? Drsná pravda. Co by bylo, kdyby přišla. Armáda
nebude ráda

https://denikn.cz/1150480/sef-armady-rehka-zvazoval-po-sporech-s-cernochovou-rezignaci-fiala-mu-to-rozmluvil/
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Maji-lide-hnat-vladu-klackem-Poslanec-Vich-jmenuje-koho-prednostne-735235
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Maji-lide-hnat-vladu-klackem-Poslanec-Vich-jmenuje-koho-prednostne-735235
https://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/kauzy/Mobilizace-Drsna-pravda-Co-by-bylo-kdyby-prisla-Armada-nebude-rada-734375
https://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/kauzy/Mobilizace-Drsna-pravda-Co-by-bylo-kdyby-prisla-Armada-nebude-rada-734375
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„Nemobilizujeme, jenom cvičíme. Nic se nechystá.“ Pak se Řehka
rozpovídal...

Mobilizační cvičení: „Já tohle také nepamatuji.“ Další svědectví

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v
jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

123 - 4175230287/0100

QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

Redakci PL můžete podpořit i zakoupením předplatného.
Předplatitelům nezobrazujeme reklamy.

Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše, co chcete.
Zaregistrujte se ZDE.

 Jste čtenář a chcete komunikovat se svými zastupiteli? Zaregistrujte
se ZDE.

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Nemobilizujeme-jenom-cvicime-Nic-se-nechysta-Pak-se-Rehka-rozpovidal-734369
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Nemobilizujeme-jenom-cvicime-Nic-se-nechysta-Pak-se-Rehka-rozpovidal-734369
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Mobilizacni-cviceni-Ja-tohle-take-nepamatuji-Dalsi-svedectvi-734305
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Mobilizacni-cviceni-Ja-tohle-take-nepamatuji-Dalsi-svedectvi-734305
https://www.parlamentnilisty.cz/predplatne
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
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reklama

Článek obsahuje štítky

armáda , Černochová , Fiala , obrana , ODS , Respekt , vláda ,
Novinky , Deník N , Řehka

autor: rak

Ing. Marian Jurečka byl položen dotaz

platy politiků

Fakt si myslíte, že teď je správný čas si zvyšovat platy? Vy jeden
týden řeknete, jak se lidi mají uskromnit, zatížíte je zvýšením daní,
odvodů atd. a týden na to si stěžujete na váš plat? Vždyť jestli se
vám nelíbí, můžete dělat něco jiného, třeba i toho manažera

https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/arm%C3%A1da
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/%C4%8Cernochov%C3%A1
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Fiala
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/obrana
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/ODS
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Respekt
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/vl%C3%A1da
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Novinky
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Den%C3%ADk%20N
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/%C5%98ehka
https://www.parlamentnilisty.cz/redakce/redakce/
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Ing-Marian-Jurecka-3398
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Ing-Marian-Jurecka-3398
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=155219
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Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů: 28

Další články z rubriky

17:20 Klimaaktivisté v Berlíně přitvrdili. Blokují i sanitky. Došlo na pěsti.
A vyplulo, kdo je financuje

Německé hlavní město v posledních dnech trpí blokacemi ulic,
které od poloviny dubna přicházejí od k…

12:55 Pamatujete europoslance Svobodu? Má být velvyslancem ve
Vatikánu. Jeho minulost stojí na to, ukazuje Bobošíková
11:20 Záhadné potraviny z Ukrajiny. Nejen pšenice. Jurečko, vraťte
zoufalce Nekulu zpátky do klobouku, prosí Veleba
14:14 Bratr ministra Jurečky odmítá protekci při čerpání dotací. A
popsal svou zkušenost s novináři
12:11 Skandál v USA, u nás se mlčí: Tajné služby proti Trumpovi.
Ve hře i česká stopa
8:29 Bučení, řev a Rosatom. Ve sněmovně se hádali, kdo víc
nadbíhal Kremlu

 
 

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Klimaaktiviste-v-Berline-pritvrdili-Blokuji-i-sanitky-Doslo-na-pesti-A-vyplulo-kdo-je-financuje-736444
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Pamatujete-europoslance-Svobodu-Ma-byt-velvyslancem-ve-Vatikanu-Jeho-minulost-stoji-na-to-ukazuje-Bobosikova-736427
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Zahadne-potraviny-z-Ukrajiny-Nejen-psenice-Jurecko-vratte-zoufalce-Nekulu-zpatky-do-klobouku-prosi-Veleba-736412
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Bratr-ministra-Jurecky-odmita-protekci-pri-cerpani-dotaci-A-popsal-svou-zkusenost-s-novinari-736394
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Skandal-v-USA-u-nas-se-mlci-Tajne-sluzby-proti-Trumpovi-Ve-hre-i-ceska-stopa-736424
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Buceni-rev-a-Rosatom-Ve-snemovne-se-hadali-kdo-vic-nadbihal-Kremlu-736411

